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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2014 
Datum:  13.06.2017 
 

Z  A P I S N I K 
17. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 06. 06. 2017 ob 17.00 uri v sejni sobi 
Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran 
Remic, Jožko Tomšič, Irena Dim,  Vojko Strmole 
 
Odsotni: Jure Novak, Peter Smole 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Anja Zupan, Lea Bučinel– javni uslužbenci OU 
Stanko Tomšič – direktor Komunale Trebnje 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članov in članic občinskega sveta in 

da je občinski svet sklepčen. Župan je najprej predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer: 

 5. točka: Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Peskokop Jersovec- 2. 
obravnava se odstrani z dnevnega reda 

 7. točka se prestavi na 3. točko, vse ostale točke se ustrezno preštevilčijo 
 
ter pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o novem predlogu dnevnega reda. Razprave in novih 

predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje z dne 11.04.2017 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. dopisne seje z dne 10.05.2017 
3. Soglasje k zadolžitvi podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
4. Kadrovske zadeve: 

 Predlog obrazloženega mnenja o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Mirna 
5. Predlog Pravilnika o sofinanciranju prireditev v Občini Mirna – 2. obravnava 
6. Predlog za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2017 
7. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
8. Nadzorni odbor – seznanitev z delom  
9. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje z dne 11.04.2017 

Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 11.4. 2017  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 2. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 1. dopisne seje z dne 10.05.2017 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 10.5. 2017  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 3. točki 
Soglasje k zadolžitvi podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
 
Uvodno predstavitev o soglasju k zadolžitvi podjetja Komunale Trebnje d.o.o. je podal direktor Komunale 
Trebnje, Stanko Tomšič. 
 
Razprava: 
Vojko Strmole: Za kakšen namen bo izvedena zadolžitev? 
Župan: izvedba daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Trebnjem. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna daje soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o., za 
namen izgradnje sistema za daljinsko ogrevanje na lesno biomaso v proračunskem letu 2017, do višine 
420.000 EUR. Komunala Trebnje d.o.o. najema kredita ne sme zavarovati s stvarnim premoženjem, ki je 
namenjeno izvajanju javne oziroma javne gospodarske službe. Komunala Trebnje d.o.o. sredstva za 
servisiranje dolga zagotovi iz neproračunskh virov. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0. 
 
K 4. točki 
Kadrovske zadeve: 

 Predlog obrazloženega mnenja o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Mirna 
 
Uvodno predstavitev Predloga obrazloženega mnenja o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Mirna je 
podala direktorica OU Tanja Šinkovec. 
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Predsednik KMVI Janez Bračko je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 
predlagal sprejem predlaganega predloga. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna ugotavlja, da prijavljena kandidatka Anica Marinčič 
izpolnjuje razpisne pogoje za imenovanje za ravnateljico Osnovne šole Mirna. 

2. Občinski svet podaja mnenje v predloženi vsebini k imenovanju ravnateljice Osnovne 
šole Mirna kandidatki Anici Marinčič.   

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 5. točki 
Predlog Pravilnika o sofinanciranju prireditev v Občini Mirna – 2. obravnava 
 
Uvodno predstavitev predloga Pravilnika o sofinanciranju prireditev v Občini Mirna je podala Lea Bučinel. 
 
Član SPK, Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal 
sprejem predlaganega Pravilnika o sofinanciranju prireditev v Občini Mirna. 
 
Član Odbora za gospodarstvo (v nadaljevanju: OG), Vojko Strmole je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Pravilnika o sofinanciranju prireditev v 
Občini Mirna z naslednjo spremembo, kot jo je predlagal OG na svoji 9. seji, dne 24.05.2017: 
 

 besedilo v drugi alineji 4. člena: »…ali prireditev oziroma dogodek, ki ga iz objektivnih razlogov ni 

mogoče izvesti v občini Mirna, v kolikor je le-ta večjega in širšega pomena (regijskega, državnega, 

mednarodnega) in je namenjen tudi občanom občine Mirna,« se briše. 

RAZPRAVA: 
Janez Bračko je menil, da je potrebno dati možnost tudi društvom, ki ni nimajo sedeža v občini Mirna in 
prireditev ne poteka v občini Mirna, s svojo dejavnostjo pa predstavljajo občino. 
Igor Kašič je predlagal poenostavitev pri kriteriju trajanje prireditve v smislu brisanja kriterija »poldnevna 
prireditev«. 
Župan je povedal, da je veliko prireditev s trajanjem  poldnevno ali manj. 
Vojko Strmole je vztrajal pri predlogu OG.  
Župan mu je pojasnil da društva za prireditve dobijo sredstva preko razpisov za kulturo, šport in socialo. 
Namen predlaganega pravilnika je dodelitev sredstev društvom, ki ne izpolnjujejo pogojev po navedenih 
razpisih in bi tako sofinancirali prireditve, ki sicer niso izvedene v občini Mirna, izvajalci pa bi prejeli  
povrnjene vsaj potne stroške. 
Glede trajanja dogodka je župan predlagal, da se briše poldnevna prireditev, celodnevna pa se preoblikuje v 
enodnevno ali manj.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Spremeni se besedilo drugega odstavka 8. člena tako, da se glasi: ”Strokovna komisija je 
sestavljena iz treh članov, od katerih je en član svetnik občinskega sveta, en član je 
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zaposleni javni uslužbenec občinske uprave, enega člana pa se imenuje izmed občanov 
Občine Mirna. 

2. V 9. členu se pri merilu pod zaporedno številko 1. TRADICIONALNOST IN OBSEG 
PRIREDITVE ALI DOGODKA, v delu ”Trajanje prireditve ali dogodka” spremeni 
poimenovanje tako, da se beseda ”celodnevno” nadomesti z besedno zvezo ”enodnevno 
ali manj”. 

3. Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju javnih prireditev in drugih dogodkov v občini 
Mirna v predloženi vsebini, skupaj s predhodno sprejetimi spremembami. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 6. točki 
Predlog za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2017 
 
Uvodno predstavitev predloga za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2017 je podala direktorica OU 
Tanja Šinkovec. 
 
Predsednica KPP, Barica Kraljevski je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 
predlagal sprejem predlaganega Predloga za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2017. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o podelitvi priznanj v letu 2017 v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 7. točki 
Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 15. seje Statutarno pravne komisije z dne 01.06.2017 
 9. seje Odbora za gospodarstvo z dne 24.05.2017 
 14. seje Odbora za okolje in prostor z dne 1.06.2017 
 8. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 30.05.2017 
 1. seja Komisije za podelitev priznanj z dne 30.05.2017 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval s sejo. 

K 8. točki 
Nadzorni odbor – seznanitev z delom  
 
Predsednica nadzornega odbora Občine Mirna, Maja Sluga je predstavila Poročilo o porabi sredstev za leto 
2016.. 
 
K 9. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
Župan je predstavil stališče glede izvajanja projekta »Turistično rekreacijski park Mirna«, v sklopu katerega 
se v prihodnje načrtuje izvedba naravnega kopališča, kot dodatno pojasnilo na pisno postavljeno vprašanje 
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Vojka Strmoleta, ki je želel, da se izdela časovnica izvedbe projekta. Župan je v nadaljevanju pojasnil, da je 
prostorski vidik vodnega urejanja potrebno uskladiti z ARSO in da trenutno ni mogoče določiti roka, kdaj bo 
kopališče v uporabi, bo pa pripravil smernice.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.00 uri. 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Anja Zupan        Dušan Skerbiš   
      


